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Zápis ze 47. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 16. 5. 2022 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Michal 

Kohout (ODS), Vladimír Kuba (ODS), David Pavel (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar 

Vich (NO), Petr Vltavský (ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký (úřad); Martin Rudolf (MP) 

Příchod se zpožděním: O. Vich (NO) – příchod v 18:15 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 11 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:32 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 47. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

(audiozáznam 0:00:57; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni M. Blažek a M. Kohout. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 1. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, P. Vltavský 

Zdržel se: V. Študent 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a V. Študent. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ POŘAD JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:02:21; stenozáznam str. 3) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Hospodaření za I. čtvrtletí roku 2022 

3. Dotace spolku 

4. Zadávací řízení na dostavbu sportovního centra 

5. Směnná smlouva 

6. Záměr koupě nemovitosti 

7. Stanovení počtu členů ZMČ 2022 – 2026 

8. Různé 

 

Starosta navrhl stažení bodu 5. Směnná smlouva z důvodu, že záměr nebyl ještě dostatečně dlouho vyvěšen 

na úřední desce, a proto by se o něm zatím nemělo hlasovat. Dále navrhl úpravu programu přesunutím bodu 

4. Zadávací řízení na dostavbu sportovního centra jako druhý bod jednání. D. Pavel navrhnul přesunout také bod 

6. Záměr koupě nemovitosti za bod 1. Bezpečnostní situace. 
 

Hlasováno upraveném pořadu jednání bylo následovně. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. pořad jednání byl schválen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

P. Vltavský 
 

SCHVÁLENÝ POŘAD JEDNÁNÍ 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Záměr koupě nemovitosti 

3. Zadávací řízení na dostavbu sportovního centra 

4. Hospodaření za I. čtvrtletí roku 2022 

5. Dotace spolku 

6. Stanovení počtu členů ZMČ 2022 – 2026 

7. Různé 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:05:50; stenozáznam str. 4) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci dubnu 2022. 

Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udál celkem 1 TČ, a to 1x vloupání do 

staveb/firem/skladů/kanceláří. Na území spadajícím pod MOP Uhříněves se udály celkem 4 TČ, a to 3x krádež 

vloupáním + pokus krádeže vloupáním do sklepa (ul. Honzíkova) a 1x ostatní internetová kriminalita. 

Diskuse (audiozáznam 0:06:34; stenozáznam str. 4): V. Študent, J. Jindřich, J. Doláková, V. Kuba 
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Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha-Dolní 

Měcholupy za měsíc duben 2022. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 47/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

P. Vltavský 
 

2. Záměr koupě nemovitosti (audiozáznam 0:11:07; stenozáznam str. 6) 

Starosta vysvětlil, že se jedná o záměr koupě, který vznikl jako reakce na vypsaný dotační titul MPSV na 

až 100% požadované částky, včetně pořízení objektu. V budově by měly vzniknout další třídy MŠ, která sídlí 

ve stejné ulici. Pokud by byl objekt pořízen, bude celkově zrekonstruován, pořízena změna užívání objektu 

a již od září by zde mohly fungovat nové třídy MŠ. 

Diskuse (audiozáznam 0:14:40; stenozáznam str. 6): V. Študent, J. Jindřich, M. Svoboda, V. Kuba, D. Pavel, 

O. Vich, J. Doláková, veřejnost – Zacharčenko, Švanderová, Motlík 
 

V průběhu rozpravy v 18:15 přišel pan Otakar Vich. 
 

Hlasováno bez rozpravy o prodloužení slova pro M. Svobodu o 5 minut. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval 1. návrh byl přijat 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 

Nehlasoval: M. Svoboda 
 

V průběhu rozpravy starosta vyhlásil desetiminutovou přestávku na poradu klubu. (do 18:56) 
 

Po poradě starosta navrhl přerušit projednávání tohoto bodu a nechal hlasovat o stažení bodu z pořadu jednání. 

Hlasováno následovně: 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. bod byl stažen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

3. Zadávací dokumentace na dostavbu sportovního centra (audiozáznam 1:18:50; stenozáznam str. 21) 

Jedná se o dokumentaci pro zadání výběrového řízení na dostavbu rozestavěného zázemí Sportovního klubu. 

Dotace od Národní sportovní agentury nebyla získána, bylo tedy požádáno o Návratnou finanční výpomoc 

od Magistrátu, která byla schválena. 

Diskuse (audiozáznam 1:20:24; stenozáznam str. 21): M. Svoboda, J. Jindřich, zástupce NOSTA-HERTZ 

p. Hurník, O. Vich, V. Študent, D. Pavel 
 

Zastupitelstvo schválilo zadání výběrového řízení v parametrech dle přílohy č. 1 a lhůtu pro podání nabídek, 

která bude minimálně 30 dní od vypsání zadávacího řízení. 

Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 4. UZ 47/3  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, P. Vltavský 

Zdržel se: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

4. Hospodaření za I. čtvrtletí roku 2022 (audiozáznam 1:42:50; stenozáznam str. 27) 

Předseda finančního výboru konstatoval, že hospodaření bylo projednáno finančním výborem, který doporučil 

hospodaření za 1. čtvrtletí zastupitelstvu schválit. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu o hospodaření městské části Praha-Dolní Měcholupy za 1. čtvrtletí 

roku 2022 a souhlasilo s plněním rozpočtu městské části za 1. čtvrtletí roku 2022 a s hospodařením 

příspěvkových organizací za 1. čtvrtletí roku 2022. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 47/4  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

5. Dotace spolku (audiozáznam 1:45:01; stenozáznam str. 28) 

Jedná se o dotaci z rozpočtu MČ pro spolky působící v Dolních Měcholupech, které pravidelně žádají každý 

rok. Klub seniorů požádal o dotaci ve výši 300 000 Kč na pokrytí výdajů spojených s činností klubu. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo poskytnutí dotace Klubu seniorů Dolní Měcholupy ve výši 300 000 Kč na pokrytí 

výdajů spojených s činností klubu. 
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Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 47/5  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

6. Stanovení počtu členů ZMČ 2022 – 2026 (audiozáznam 1:47:35; stenozáznam str. 29) 

Starosta uvedl, že je navrhováno, aby pro příští volební období bylo voleno 15 zastupitelů. 

Diskuse: nikdo se nepřihlásil 
 

Zastupitelstvo schválilo počet členů Zastupitelstva městské části Praha-Dolní Měcholupy na další volební 

období 2022 – 2026 na 15 (slovy: patnáct) členů. 

Hlasováno: pro 11, proti 0, zdržel se 0. UZ 47/6  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, M. Kohout, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, 

O. Vich, P. Vltavský 
 

7. Různé 

➢ J. Doláková (audiozáznam 1:49:59; stenozáznam str. 29) – Informace o ZŠ Dolní Měcholupy; informace 

k zápisu, v letošním roce byly všechny spádové děti přijaty, informace o řešení kapacity školy do dalších 

let; poděkování za přispívání na transparentní účet ZŠ pro zajištění stravy pro děti z Ukrajiny 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:54:16; stenozáznam str. 30) – Dotaz na studii Malého háje, která byla 

projednávána na MHMP. 

Diskuse: J. Jindřich, M. Svoboda, V. Kuba 

➢ D. Pavel (audiozáznam 1:58:40; stenozáznam str. 31) – Žádost o zaslání právního posudku pronájmu 

areálu Mahrla. 

Diskuse: J. Jindřich, V. Študent 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:58:40; stenozáznam str. 32) – Dotaz, proč mimořádné důležité věci nejsou 

projednávány na zastupitelstvech svolených v řádném termínu. 

Diskuse: J. Jindřich 

 

 

 

 

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 19:49 hodin. 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha-Dolní Měcholupy číslo 47/1-6 

ze dne 16. 5. 2022, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

 

 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

Přepsala: B. Dubská 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 Michal Blažek Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

................................................ 

 Michal Kohout 


